

BRAZIL

Fazenda Recreio



Farm Information

Country: Brazil
Region: São Paulo, Vale da Gramma
Altitude: 1.290 masl.

Recreio Farm is a historic Brazilian coffee farm run by the Dias family for five generations since 1890. Managed by Diogo Dias, the farm has gained international recognition, including several Cup of Excellence awards.

The farm combines tradition and modern technology to produce high-quality specialty coffee. Its ideal conditions—1,000–1,300 meters altitude, fertile soil, mild climate and good sunlight—support excellent coffee production.

Recreio also focuses strongly on its employees and sustainability, providing housing and community facilities while protecting forests, rivers and springs. Every coffee batch is carefully processed, dried, rested and fully traceable from harvest to shipping.

“Respect the past and create the future. In the end, a tradition was an innovation one day.” – Diogo Dias



Coffees

Pleasant

Smooth

Round

Chocolate

Caramel

Nuts

Variety: Yellow Bourbon

Processing: Pulped Natural

Grade: NY2/3 scr.16up



InterAmerican Coffee GmbH
Coffee Plaza | Am Sandtorpark 4
20457 Hamburg, Germany
Phone +49 40 373 367
E-Mail: iac.hamburg@nkg.coffee

InterAmerican Coffee Schweiz
Bahnhofstrasse 22
CH-6300 Zug, Switzerland
Phone +41 41 728 7286
E-Mail: iac.zug@nkg.coffee

InterAmerican Coffee Ltd.
59-61 Farringdon Road
London EC1M 3JB, United Kingdom
Phone +44 20 7796 2255
E-Mail: iac.london@nkg.coffee

BRASILIEN

Fazenda Recreio



Farm Information

Land: Brasilien
Region: São Paulo, Vale da Gramma
Anbauhöhe: 1290 masl.

Die Recreio Farm ist eine historische brasilianische Kaffeeplantage, die seit 1890 von der Familie Dias in der fünften Generation geführt wird. Unter der Leitung von Diogo Dias wurde die Farm international für ihren hochwertigen und mehrfach ausgezeichneten Spezialitätenkaffee bekannt.

Die Farm verbindet traditionelles Wissen mit moderner Technologie und profitiert von idealen Bedingungen auf 1.000–1.300 Metern Höhe, fruchtbaren Böden und einem milden Klima. Gleichzeitig legt Recreio großen Wert auf Nachhaltigkeit, Umweltschutz und das Wohl der Mitarbeiter.

Jede Kaffeecharge wird sorgfältig verarbeitet und vom Anbau bis zum Versand vollständig rückverfolgbar gehalten.

„Respektiere die Vergangenheit und gestalte die Zukunft. Denn Tradition war eines Tages auch eine Innovation.“ – Diogo Dias



Kaffees

Angenehm Weich Ausgewogen
Schokolade Karamell Nüsse

Varietäten: Yellow Bourbon

Aufbereitung: Pulped Natural

Grade: NY2/3 scr.16up

